



# ຄໍາຖາມທີ່ມັກຖາມເລື້ອຍໆ

## ສວນອຸທະຍານ, ພື້ນທີ່ພັກຜ່ອນຫຍັງແດ່ເປີດບໍລິການ?

ນັບຕັ້ງແຕ່ວັນທີ 4 ມິຖຸນາ, ພື້ນທີ່ສາທາລະນະທີ່ລັດຄຸ້ມຄອງສ່ວນໃຫຍ່ໄດ້ເປີດບໍລິການຄືນສໍາລັບ **ການໃຊ້ບໍລິການກາງວັນ**.

**ການຕັ້ງແຄ້ມ** ກໍາລັງເປີດບໍລິການຄືນໃນຫຼາຍເຂດທີ່ໄດ້ຍ້າຍໄປຍັງໄລຍະທີ 2 ຂອງການປົກຄອງ. ແຜນການ [ເລີ່ມຕົ້ນຢ່າງບອດໄພ](#) ຂອງ Jay Inslee.

ເຮືອໃຫຍ່ ແລະ ບ່ອນຈອດເຮືອທີ່ລັດຄຸ້ມຄອງຢູ່ທີ່ສວນອຸທະຍານຂອງລັດໃນເຂດປົກຄອງໄລຍະທີ 2 ຍັງເປີດບໍລິການນໍາອີກ.

ເພື່ອຊອກຮູ້ສະຖານະບັດຈຸບັນຂອງບ່ອນຕັ້ງແຄ້ມ, ສວນອຸທະຍານ ແລະ ພື້ນທີ່ພັກຜ່ອນອື່ນໆທີ່ລັດຄຸ້ມຄອງ ເຂົ້າໄປທີ່:

- Washington State Parks (ສວນອຸທະຍານຂອງລັດວໍຊິງຕັນ) — [ສະຖານະສວນອຸທະຍານ](#)
- Washington Department of Fish and Wildlife (ພະແນກຄຸ້ມຄອງປາ ແລະ ສັດປ່າຂອງວໍຊິງຕັນ) — [ລາຍການການປິດ ແລະ ຂໍ້ຈໍາກັດ](#)
- Washington State Department of Natural Resources (ພະແນກຊັບພະຍາກອນທໍາມະຊາດຂອງລັດວໍຊິງຕັນ) — [ການເປີດບໍລິການພັກຜ່ອນ](#)

**ໝາຍເຫດ:** ສວນອຸທະຍານບາງແຫ່ງໃນເຂດປົກຄອງໄລຍະ 2 **ອາດຈະບໍ່ເປີດ** ໃຫ້ຕັ້ງແຄ້ມທັນທີ, ໂດຍອີງຕາມທິດທາງຊີ້ນໍາຈາກເຈົ້າໜ້າທີ່ເຂດປົກຄອງ. Washington State Parks ສະໜັບສະໜູນ ແລະ ສືບຕໍ່ເຮັດເຮັດວຽກກັບຊຸມຊົນເຫຼົ່ານີ້ ເພື່ອຊອກຫາວິທີທາງທີ່ດີທີ່ສຸດໃນການເປີດບໍລິການຕັ້ງແຄ້ມຄືນໃໝ່.

## ຂ້ອຍຈໍາເປັນຕ້ອງມີ Discover Pass (ບັດເຂົ້າທ່ອງທ່ຽວ) ບໍ່?

ແມ່ນ. ຈໍາເປັນຕ້ອງມີ Discover Pass ເພື່ອຈອດລົດຂອງທ່ານຢູ່ທີ່ພື້ນທີ່ພັກຜ່ອນຂອງລັດ ແລະ ພື້ນທີ່ທາງນໍ້າທີ່ຄຸ້ມຄອງໂດຍ Washington State Parks ແລະ Department of Natural Resources (DNR). ພື້ນທີ່ເຫຼົ່ານີ້ລວມມີສວນອຸທະຍານຂອງລັດ, ຈຸດທາງນໍ້າ, ສະຖານທີ່ມໍລະດົກ, ເຂດສັດປ່າ ແລະ ທໍາມະຊາດ, ບ່ອນຕັ້ງແຄ້ມຂອງ DNR, ຮ່ອງທາງ ແລະ ຈຸດເສັ້ນທາງເລີ່ມຕົ້ນ ແລະ ເຂດເທິງພູທີ່ DNR ຄຸ້ມຄອງທັງໝົດ. ຈໍາເປັນຕ້ອງໃຊ້ Discover Pass ຢູ່ທີ່ສວນອຸທະຍານຂອງລັດສໍາລັບການເຂົ້າໃຊ້ບໍລິການກາງວັນເທົ່ານັ້ນ.

ບັນຕ້ອງໃຊ້ Discover Pass ຢູ່ໃນພື້ນທີ່ທີ່ຄຸ້ມຄອງໂດຍ Washington Department of Fish and Wildlife (WDFW). ສິ່ງນີ້ລວມທັງເຂດພື້ນທີ່ທາງນໍ້າ ແລະ ເຂດສັດປ່າ, ເວັ້ນເສຍຈາກວ່າທ່ານໄດ້ຮັບການອອກ [Vehicle Access Pass](#) ໃຫ້ແລ້ວ ພ້ອມມີການຊື້ໃບອະນຸຍາດລ່າສັດ ຫຼື ຫາປາທີ່ມີສິດ.

## ຂ້ອຍສາມາດໄດ້ຮັບການຂະຫຍາຍເວລາ ຫຼື ການສົ່ງເງິນຄືນໃນ Discover Pass ຂອງຂ້ອຍສໍາລັບໄລຍະເວລາທີ່ພື້ນທີ່ຂອງລັດຖືກປິດບໍລິການ ຫຼື ບໍ່?

ພວກເຮົາຈະບໍ່ສົ່ງເງິນຄືນ ຫຼື ຂະຫຍາຍເວລາໃນ Discover Passes.

Discover Pass ປະຈໍາປີມີມູນຄ່າ \$30. ລາຄາຂອງບັດຜ່ານໜຶ່ງມື້ແມ່ນ \$10, ສະນັ້ນບັດຜ່ານປະຈໍາປີຈ່າຍຄ່າໃຫ້ມັນເອງໃນການເຂົ້າຊົມພຽງສາມຄັ້ງເທົ່ານັ້ນ.



ເມື່ອຫານໃຫ້ 12 ເດືອນ, ນັ້ນແມ່ນມູນຄ່າລາຍເດືອນ \$2.50. ພື້ນທີ່ຂອງລັດຖືກປິດຕັ້ງແຕ່ວັນທີ 23 ມີນາ ຫາ ວັນທີ 5 ເມສາ, ພຽງແຕ່ເກີນກວ່າຫ້າອາທິດ.

ສວນອຸທະຍານຂອງລັດໄດ້ຮັບການສູນເສຍລາຍຮັບຢ່າງເຫັນໄດ້ຊັດເຈນ ໃນລະດູໃບໄມ້ປົ່ງນີ້ — ຢູ່ດ້ານເທິງສຸດຂອງການຕັດຫຼຸດເກີນຄວນໃນສະພາບເສດຖະກິດຕົກຕໍ່າຫຼາຍຫຼ້າສຸດ.

ແນວໃດກໍຕາມ, ພວກເຮົາສົ່ງເສີມໃຫ້ທ່ານມາມ່ວນຊື່ນຢູ່ທີ່ສວນອຸທະຍານຂອງລັດວ່າຊຶ່ງຕັນ ແລະ ພື້ນທີ່ຂອງລັດເລື້ອຍໆ ໃນລະດູຮ້ອນນີ້ ແລະ ເຫັນວ່າທີ່ຈະໄດ້ຮັບຄຸນຄ່າທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດທີ່ເປັນໄປໄດ້ຈາກບັດຜ່ານຂອງທ່ານ.

### **ສະໜາມເດັກຫຼິ້ນເປີດບໍ່?**

ສະໜາມເດັກຫຼິ້ນໃນສວນອຸທະຍານຂອງລັດຖືກປິດຈົນກວ່າຈະມີແຈ້ງການເພີ່ມເຕີມ ເພື່ອຫຼຸດການສຳຜັດເຊື້ອ COVID-19.

### **ຫ້ອງນໍ້າສາທາລະນະຈະເປີດບໍ່?**

ແມ່ນ. ໃນສວນອຸທະຍານທີ່ເປີດ, ຫ້ອງນໍ້າສາທາລະນະຈະມີໃຫ້ບໍລິການໃນເຂດພື້ນທີ່ໃຊ້ບໍລິການກາງເວັນທີ່ເປີດ ແລະ ເຂດພື້ນທີ່ບ່ອນທີ່ເປີດບ່ອນຕັ້ງແຄ້ມ. ຫ້ອງນໍ້າສາທາລະນະອາດຈະປິດຢູ່ບາງສະຖານທີ່ ແລະ ຢູ່ໃນບ່ອນຕັ້ງແຄ້ມທີ່ເປີດ.

ໃຫ້ກຽມຄວາມພ້ອມ. ກະລຸນາເອົາອຸປະກອນປ້ອງກັນສ່ວນບຸກຄົນ, ນໍ້າ, ສະບູ, ນໍ້າຢາຂ້າເຊື້ອລ້າງມື ແລະ ເຈ້ຍຫ້ອງນໍ້າຂອງທ່ານເອງໄປນໍາ ແລະ ເກັບມ້ຽນສິ່ງຂອງໃດໆທີ່ທ່ານເອົາໄປນໍາໄວ້ກັບທ່ານ.

ຫ້ອງການອຸທະຍານຍັງຄົງປິດບໍລິການແກ່ສາທາລະນະຢູ່, ເຊັ່ນດຽວກັນກັບສູນກາງນັກທ່ອງທ່ຽວ ແລະ ອາຄານສວນອຸທະຍານ.

### **ອຸ່ເຮືອ, ທ່າຈອດເຮືອ ແລະ ສະຖານບໍລິການອຸທະຍານທາງທະເລເປີດບໍ່?**

ອະນຸຍາດໃຫ້ໃຊ້ອຸ່ເຮືອ, ແລະ ທ່າຈອດເຮືອມີໃຫ້ບໍລິການຢູ່ທີ່ອຸທະຍານທີ່ເປີດ. ຄົນທີ່ໃຊ້ອຸ່ເຮືອຄວນປະຕິບັດການເວັ້ນໄລຍະຫ່າງທາງຮ່າງກາຍກັບຄົນຜູ້ທີ່ບໍ່ໄດ້ເປັນສ່ວນໜຶ່ງຂອງຄົວເຮືອນຂອງເຂົາເຈົ້າ.

ຫ້ອງນໍ້າສະທາລະນະໃນສວນອຸທະຍານຂອງລັດທາງທະເລຈະເປີດຕາມພື້ນຖານທີ່ມີຂໍ້ຈຳກັດ. ກະລຸນາເກັບມ້ຽນຂີ້ເຫຍື້ອຂອງທ່ານ ແລະ ຢ່າຄາດຫວັງວ່າຈະມີນໍ້າທີ່ສາມາດດື່ມໄດ້ຢູ່ເທິງເກາະ.

### **ການທອດສະໝໍ່າເຮືອຈະຖືກຕິດຕາມ ຫຼື ຄວບຄຸມ ຫຼື ບໍ່?**

#### **ເຂດພື້ນທີ່ເຂົ້າຈອດຊາຍຫາດສຳລັບເຮືອພາຍນ້ອຍເປັນແນວໃດ?**

ການທອດສະໝໍ່າເຮືອຈະຖືກຕິດຕາມ ແລະ ຄວບຄຸມ ເຊັ່ນດຽວກັບພວກມັນເປັນກ່ອນການປິດ COVID-19. ບໍ່ມີກົດລະບຽບພິເສດຢູ່ໃນສະຖານທີ່.

### **ບ້ຳສູບນໍ້າອອກເປີດ ແລະ ໃຊ້ງານຢູ່ ຫຼື ບໍ່?**

ສອງສາມບ້ຳສູບນໍ້າອອກທີ່ຢູ່ໃນສວນອຸທະຍານຂອງລັດເປີດຢູ່.

ບ້ຳສູບນໍ້າອອກສ່ວນໃຫຍ່ໃນວໍຊິງຕັນຕັ້ງຢູ່ທີ່ທ່າຈອດເຮືອຂອງລັດ ຫຼື ເອກະຊົນ. ນັກພາຍເຮືອຄວນກວດເບິ່ງກັບທ່າຈອດເຮືອ ເພື່ອຊອກຮູ້ວ່າພວກມັນເປີດ ແລະ ບ້ຳສູບນໍ້າອອກກຳລັງໃຊ້ງານຢູ່ ຫຼື ບໍ່. ສຳລັບຂໍ້ມູນບ້ຳສູບນໍ້າອອກໃນວໍຊິງຕັນ, ເຂົ້າໄປທີ່: [parks.state.wa.us/657/Pumpout](https://parks.state.wa.us/657/Pumpout)



**ຖ້າສວນອຸທະຍານເປີດໃຫ້ໃຊ້ບໍລິການກາງເວັນເທົ່ານັ້ນ, ສວນອຸທະຍານປິດຈັກໂມງ?**  
ສວນອຸທະຍານທີ່ໃຊ້ບໍລິການກາງເວັນປິດຍາມຕາເວັນຕົກດິນ.

**ຂ້ອຍຈະໄດ້ຮັບເງິນຄືນເຕັມຈຳນວນສຳລັບການຈອງສະຖານທີ່ຕັ້ງແຄ້ມ ຫຼື ຄ່າງຄືນຂອງຂ້ອຍ ຫຼື ບໍ່?**  
ມັນແລ້ວແຕ່...

- **ຜູ້ມາຢ້ຽມຊົມຄ່າງຄືນທີ່ໄດ້ຮັບຜົນກະທົບຈາກການປິດ:**  
ພວກເຮົາຈະຕິດຕໍ່ຜູ້ຢ້ຽມຊົມຄ່າງຄືນທີ່ມີການຈອງທີ່ໄດ້ຮັບຜົນກະທົບຈາກການປິດ ເພື່ອໃຫ້ການສົ່ງເງິນຄືນເຕັມຈຳນວນ.
- **ຜູ້ຢ້ຽມຊົມທີ່ຈະຕັ້ງແຄ້ມຢູ່ສວນອຸທະຍານທີ່ເປີດຢູ່**  
ສາມາດໄດ້ຮັບການສົ່ງເງິນຄືນເຕັມຈຳນວນສຳລັບຄ່າພັກຄ່າງຄືນ, ໜ້ອຍກວ່າສອງຄ່າທຳນຽມການເຮັດທຸລະກຳທີ່ບໍ່ສາມາດຂໍເງິນຄືນໄດ້ (ຄ່າທຳນຽມການຈອງ \$8 ເຖິງ \$10 ແລະ ຄ່າທຳນຽມການອົກເລີກ \$8 ເຖິງ 10). ຄ່າທຳນຽມການຈອງແມ່ນ \$8 ຖ້າເຮັດທາງອອນລາຍ ແລະ \$10 ຖ້າເຮັດທາງໂທລະສັບ.

ຖ້າທ່ານມີຄ່າຖາມກ່ຽວກັບການຈອງການຕັ້ງແຄ້ມບັດຈຸບັນຂອງທ່ານ, ກະລຸນາໂທ (888) CAMPOUT ຫຼື (888) 226-7688.

**ຈະເປັນແນວໃດ ຖ້າຂ້ອຍມີການຈອງຢູ່ທີ່ສວນອຸທະຍານທີ່ຖືກປິດສຳລັບການຕັ້ງແຄ້ມຢູ່ໃນບັດຈຸບັນ?**  
**ຂ້ອຍຈະຮູ້ເມື່ອໃດວ່າການຈອງຂອງຂ້ອຍຖືກຍົກເລີກ?**

ພວກເຮົາຂໍຂອບໃຈທີ່ທ່ານອິດທິນວ່າຖ້າໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາຈັດການກັບສະພາບການປ່ຽນແປງນີ້. ພວກເຮົາຮູ້ວ່າແຜນການວັນຢຸດຂອງທ່ານມີຄວາມສຳຄັນ ແລະ ພວກເຮົາຫວັງວ່າທ່ານຈະສາມາດຕັ້ງແຄ້ມຢູ່ທີ່ສວນອຸທະຍານຂອງລົດວິຊິດັນທີ່ທ່ານມັກໃນລະດູຮ້ອນນີ້.

ດ້ວຍເຫດຜົນນັ້ນ, ພວກເຮົາຈຶ່ງລົງເວທີ່ຈະຍົກເລີກການຈອງ ຈົນກວ່າພວກເຮົາເກືອບຈະແນໃຈວ່າສວນອຸທະຍານຈະເປີດບໍລິການຄືນໃໝ່ສຳລັບການຕັ້ງແຄ້ມພາຍໃນວັນທີ່ທ່ານໄດ້ຈອງໄວ້. ສະນັ້ນ, ທ່ານອາດຈະບໍ່ໄດ້ຮັບຂ່າວຈາກພວກເຮົາ ຈົນຮອດສອງສາມມື້ກ່ອນການເຂົ້າພັກທີ່ທ່ານອາດແຜນໄວ້.

ຖ້າພວກເຮົາຈຳເປັນຕ້ອງຍົກເລີກການຈອງຢູ່ທີ່ສວນອຸທະຍານທີ່ຍັງປິດສຳລັບ ການຕັ້ງແຄ້ມ, ພວກເຮົາຈະຕິດຕໍ່ທ່ານທາງອີເມວ ແລະ ທ່ານຈະໄດ້ຮັບການສົ່ງເງິນຄືນເຕັມຈຳນວນ.

ສຳລັບຄ່າຖາມສະເພາະກ່ຽວກັບການຈອງຂອງທ່ານ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ທີມງານການຈອງຂອງພວກເຮົາທີ່ເບີ 888-CAMPOUT (888-226-7688).

**ພື້ນທີ່ຂອງລັດຈະປິດບໍ່ ຖ້າມີບັນຫາເລື່ອງການບຽດສີຂອງຜູງຄືນໜ້າແໜ້ນ?**

ເນື່ອງຈາກພວກເຮົາເປີດບໍລິການພື້ນທີ່ຄືນໃໝ່, ພວກເຮົາຈະຂໍໃຫ້ຜູ້ຄົນສືບຕໍ່ປະຕິບັດການເວັ້ນໄລຍະຫ່າງທາງສັງຄົມ. ຖ້າພວກເຮົາສັງເກດເຫັນການລວມກຸ່ມຈຳນວນຫຼາຍ ຫຼື ຜູ້ຄົນທີ່ບໍ່ເຮັດການເວັ້ນໄລຍະຫ່າງທາງສັງຄົມ, ພວກເຮົາອາດຈະຕ້ອງເບິ່ງວ່າຄວນປິດສວນອຸທະຍານ ຫຼື ພື້ນທີ່ພາຍໃນສວນອຸທະຍານບໍ່.

ຖ້າມີບັນຫາກ່ຽວກັບໃຈດ້ານຄວາມປອດໄພທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບ COVID-19 ໃໝ່ເກີດຂຶ້ນ, Washington Departments of Fish and Wildlife (WDFW) ແລະ Natural Resources (DNR) ແລະ ສວນອຸທະຍານຂອງລັດອາດຈະປິດເຂດພື້ນທີ່ພ້ອມມີແຈ້ງການທີ່ມີຂໍ້ຈຳກັດ ເພື່ອປົກປ້ອງສຸຂະພາບ ແລະ ຄວາມປອດໄພຂອງສ່ວນລວມ.



**ຂ້ອຍສາມາດລາຍງານບັນຫາໃດໜຶ່ງກ່ຽວກັບການບຽດສີຂອງຝຸງຄຳນ, ຂີ້ເຫຍື້ອ ຫຼື ບັນຫາກ່ຽວກັບໃຈອື່ນໆກ່ຽວກັບເຂດສັດປ່າ ຫຼື ເຮືອໃຫຍ່ຕໍ່ WDFW ແນວໃດ? ຜູ້ຄົນສາມາດ [ລາຍງານບັນຫາ](#) ໄດ້ໃນເວັບໄຊຂອງ Washington Department of Fish and Wildlife.**

**ຂ້ອຍຍັງຄົງສາມາດອາສາສະໜັກຊ່ວຍທ່າຄວາມສະອາດ ແລະ ບໍາລຸງຮັກສາສວນອຸທະຍານຂອງລັດໃນທ້ອງຖິ່ນຂອງຂ້ອຍໄດ້ບໍ່?**

ບໍ່ແມ່ນໃນເວລານີ້. ພວກເຮົາຂໍຂອບໃຈອາສາສະໜັກຂອງພວກເຮົາ ແລະ ຊົ່ວໂມງການເຮັດວຽກໜັກຂອງເຂົາເຈົ້າ. ແນວໃດກໍຕາມ, ຈະບໍ່ມີການຈັດກິດຈະກຳອາສາສະໜັກ ຈົນກວ່າວ່າຈະມີແຈ້ງການເພີ່ມເຕີມ. ສວນອຸທະຍານຂອງລັດກຳລັງພະຍາຍາມເລີ່ມຕົ້ນຈັດແຄ້ມ ແລະ Volunteer Program ອື່ນໆຄືນໃໝ່ພາຍຫຼັງລະດູຮ້ອນນີ້. [ກວດເບິ່ງການອັບເດດ](#) ຫຼື ຕິດຕໍ່ໂຄງການອາສາສະໜັກທາງ [ອີເມວ](#) ຫຼື ໂທ (360) 902-8583.

**ຕູບ ແລະ ເຮືອນນ້ອຍຈະເປີດເມື່ອໃດ?**

[ຕູບ, ເຮືອນນ້ອຍ ແລະ ບ່ອນພັກຢູ່ຊົນນະບົດ](#) ຍັງຄົງປິດໃຫ້ຈອງໃໝ່ຢູ່ ຈົນເຖິງວັນທີ 30 ມິຖຸນາ. ສຳລັບຕູບທີ່ສາມາດເປີດໃນເດືອນມິຖຸນາ, ການຈອງທີ່ມີຢູ່ຈະຖືເປັນກຽດ.

**ບ່ອນຕັ້ງແຄ້ມເປັນກຸ່ມເປີດບໍ່?**

ການຕັ້ງແຄ້ມເປັນກຸ່ມແມ່ນປິດຈົນກວ່າຈະມີແຈ້ງການເພີ່ມເຕີມ.

**ບ້ານພັກຕາກອາກາດເປີດບໍ່?**

[ບ້ານພັກຕາກອາກາດ](#) ແມ່ນປິດຈົນກວ່າຈະມີແຈ້ງການເພີ່ມເຕີມ.